

Asiad Shipping Company S.A.O.G
 ("Asiad Shipping" or the "Company")

Date: 11 January 2026

Trading Code: ASCO

التاريخ: ١١ يناير ٢٠٢٦ م

رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Subject: Clarification around Asiad Shipping Company S.A.O.G disclosure on its Fleet Renewal Strategy with the Sale of Four LNG's

الموضوع: توضيح شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع. حول الإفصاح المتعلقة باستراتيجية تجديد الأسطول من خلال بيع أربعة من ناقلات الغاز الطبيعي المسال الخاصة بها

Asiad Shipping Company S.A.O.G wishes to clarify to the market, with reference to its disclosure dated **11 January 2026**, that the agreement to sell its partially owned LNG vessels has been concluded at a value below the vessel's aggregate net book value as at 31 December 2025. Accordingly, the transaction is expected to result in an aggregate negative profit and loss impact of **approximately ₩ 20 million (US\$51 million)** of which a portion is attributable to non-controlling interests.

تود شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع. بالإشارة إلى إفصاحها الصادر بتاريخ ١١ يناير ٢٠٢٦، بأن الاتفاقية المتعلقة ببيع ناقلات الغاز الطبيعي المسال المملوكة جزئياً قد أبرمت بقيمة تقل عن صافي القيمة الدفترية الإجمالية للناقلات كما في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥، ونتيجةً لذلك، من المتوقع أن يتربّ من هذه الصيغة أثر سلبي إجمالي على الأرباح والخسائر يُقدّر بحوالي ₩ ٢٠ مليون (ما يعادل تقريباً ٥١ مليون دولار أمريكي)، وسيتوّزع جزء من هذا الأثر السلبي على الشركاء غير المسيطرین بما يتناسب مع حصص ملکیتهم.

Best regards,
 Asiad Shipping Company S.A.O.G

Authorized Signatory

مع أطيب التحيات،
 شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.

المخول بالتوقيع





Enquiries:

Investor Relations Asyad Shipping

Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات:

علاقات المستثمرين اسياد للنقل البحري

البريد الالكتروني: IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين :

شركة اسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط (رمز التداول ASCO) ، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. وبفضل موقعها الجغرافي الإستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأسطوالي المتنوعة القطاعات عالمياً (حوالى ٩٠ سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من ٦٠ دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالمي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عاماً، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.